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A Bethesda Kórház Alapítvány a buda-
pesti Bethesda Gyermekkórház mellett 

az a célja, hogy a kórház fejlesztésére 
adományokat, alternatív forrásokat 

határozza meg, ugyanakkor mondhatjuk 
országosnak is. A Bethesda az egyetlen 
gyermekkórház Magyarországon, amely 
100 %-ban a Református Egyház tulaj-
donában van. 

lete a gyermek égés-sebészeti osztály, 
illetve a gyermek epilepsziával foglal-

-
nan országosan ideszállítják a súlyosan 
beteg gyermekeket.  Az összes többi 

Az országos 1 %-os kampányok listá-
ján már harmadik éve a 14. helyen áll 
az alapítvány, annak ellenére, hogy a 
válság csökkentette az adományozó 

-
hatjuk ezt a szót, mikor mondhatjuk ma- 
gunkat sikeresnek? Összefoglalóan azt 

szét az elmúlt években meg tudtuk való-

forrásokat.

között mozog, miközben a kórházban 
évente kb. 110 ezer gyermeket látunk el. 
A legnagyobb felajánlásokat a daganatos 

 
millió forint). 

Kampányaink célközönségét három 

-
tagjuk kezelése során kapcsolatba ke-

A második csoport, azok az egyházhoz 

támogatják 1 %-kal és adományokkal. 

pánynak van egy olyan hatása is, hogy 
akik 1 %-ot nem tudnak felajánlani – 

adományokat is bevonz.

matosan vannak felajánlásaink.

a nem mérhető siker nyomában
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Korábban az alapítványok számára nem 
volt nyilvános, mennyi felajánlást kaptak 
és honnan, ez mindössze 4 éve van így. 
2008-ban volt 9.200, 2009-ben 10.200, 

ajánlást kaptunk. 

ságokban – a három történelmi egyház, 
a katolikus, református és evangélikus 
egyház országos lapjaiban.

adóbevallások leadásának határidejét 

is behúzunk az újságokba. Ezzel több-
nyire a vallásukat gyakorló adózókat 

A harmadik csoport, a teljes adózó 
populáció. Célunk az, hogy olyan embe-
reket is megszólítsunk, akik készítenek 
bevallást, de nem rendelkeznek adójuk 
egy százalékáról. Csak két szám: az 

Ezt a csoportot leginkább címzetlen le-

média segítségével próbáljuk elérni. 

ez a levél, hanem a postaládaszám nyil-

is. 

olyan csatornáknál, amelyek nézettek, 
de nem kérnek túl magas árat. Idén a 

televízió vetítette több alkalommal. Az is 
-

sen marad, és akkor alkalmanként azt 

 
-
-

tára, de ezek a költségek is igen maga-
sak számunkra. Ingyen szinte sehol nem 

Interneten a kórház és az alapítvány 
önálló honlapján januártól májusig kint 
van a felhívásunk arra vonatkozólag, 
hogy ajánlják fel adójuk 1 %-át a Bethes-

a közösségi médiában is, indítottunk egy 

valóban eredményes-e.

Az, hogy megosztják, mondjuk egymil-
lióan, az számomra még nem mérvadó. 
Az eredmény az lenne, ha a 10 ezres 
felajánlói szám megemelkedne, mond-
juk 20 ezerre. A like-ok és megosztások 

Bannereket is megpróbálunk elhelyez-
ni olyan honlapokra, ahová olcsón 

-
ménnyel felajánlást erre vonatkozóan. 

amelyek elvezetnek hozzánk.

-
suth Rádió és az Info Rádió sugároz 
január és május között, két hullámban.
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-

vezetek óriásplakátokon hirdetik magu-

Folyamatossá lehetne tenni a rádiós, 
televíziós megjelenéseket, a címzetlen 

kérdése. 

évente? A Kuratórium már évekkel 

maximum 10 %-át fordíthatjuk erre a 
célra. 

hiszen a honlap látogatójáról, vagy a 

hogy kattint, elolvassa, aztán egy másik 
kattintással odarendeli az 1 %-ot, és ezt 
én is láthatnám, akkor tudnám így 
mérni.

Ezért is nehéz meghatározni a kampány-
 

akit meg lehet szólítani, aki érzékeny 
lehet arra, hogy mi súlyos beteg, sok-

ket gyógyítunk – egyébként nincs 

Hogy miért tartom mégis sikeresnek a 

Bethesda Gyermekkórház fejlesztésére, 

hogy mennyi az összeg, hanem abban, 
hogy folyamatosan van-e olyan forrás, 

-
jaink megvalósítására. 

Ma Magyarországon nagyon korlátozot-
tan áll rendelkezésre pénz az egészség-

Emiatt a rekonstrukciókat, új eszközök 
beszerzését, tudományos képzések 
megvalósítását leginkább az alapítvá-
nyunk támogatásával tudjuk megvaló-

igazi eredménynek.



2011. óta az

UNESCO Világörökség

listáján szerepel

a táncház módszer
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A Hagyományok Háza Baráti Köre Egye-
 

vezetként, de országos hatáskörrel – 

se, a Hagyományok Háza tevékenységé-
nek támogatása.

 

rándulásokat olyan programokat ajánl, 
-

mánnyal foglalkoznak. 

vegyenek részt önkéntesként. Ilyen pl. a 
Hagyományok Házának nyílt hete, vagy 

sokat segítenek. 

A most bemutatott projekt a Táncház 

szombatra.

A projekt lényege, hogy legyen egy 
olyan nap, amely arról szól, hogy mi a 
táncház mozgalom, hogyan lehet ehhez 

A budapesti programot magunk szervez-

régiójában ilyen programokat kezdemé-
nyezzen.

miától, kimondottan vidéki helyszíneket 
szólítottak meg, ahol szintén szerveztek 
a Táncház Napjához kapcsolódó esemé-
nyeket. Erdélyben Sepsiszentgyörgyön, 
Felvidéken Pozsonyban, Magyarorszá-

rényben, Nyíregyházán, és számos más 
vidéki helyszínen voltak rendezvények.

a táncház napja
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táján szerepel a táncház módszer, a 
 

gyakorlatai között, egy hungarikum, 

a magyar kulturális hagyományok vi-
lágába. 

csak hallják a táncház találkozók hirde-
tését, de nem érzik magukhoz annyira 

azoknak szól, akik még nem ismerik a 

A Táncház Napja egy egész napos ingye- 
nes rendezvény, ahol ezt meg lehet 

tánc- és énektanítás, nemcsak magyar, 
hanem a Kárpát-medence népeinek 
kultúrájából is – idén pl. délszláv és ci- 
gány táncokat is tanítottunk –, és kéz-

-
mány egy komplex dolog.

Táncház Napját.

 
 

Facebook oldala is. Idén nagyon 
 

 „ A TÁNCHÁZ 
NAPJA EGY 
EGÉSZ NAPOS 
INGYENES 
RENDEZVÉNY, 
AHOL EZT MEG 
LEHET NÉZNI, 
KI LEHET 
PRÓBÁLNI.
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Kialakult egy bázis, aki már hallott a ren-
-

Egy civil szervezet kommunikációjában 
manapság a legfontosabb az online 
kommunikáció, akár a honlap, akár 
egy direkt e-mail lista, akár a közösségi 
oldalak, mint a Facebook. Ezek útján 
tudjuk legkönnyebben eljuttatni az infor-
mációkat. Ennek egyetlen hátránya talán 

ismernek minket, illetve azoknak 

Amivel az idei táncház meghirdetésében 

abban, hogy a közmédiában riportok, 

 
jesen ingyenesen.

Nagyon sokat segítettek az önkéntese-

mások rendelkezésre bocsátották a ta-

Facebook oldalon posztoltuk.

Bélával és velem, ott is háttérként az 
önkéntesek által készített képek szere-
peltek. 

A közösség ereje segítette leginkább a 

– folytatta Hont Angéla. Nyomtattunk 
szórólapot is, a Táncház Találkozón osz-

 

csatlakozzanak, vagy vidéki helyszíneken 
szervezzenek hasonlót.

két-két táncos és egy énekes összejött, 
spontán módon énekelve, táncolva 

szórólapot.

Az eredmény? Nem nagyon tudok pon-
tos számokat mondani. Tény, hogy a 

Hagyományok Házáét több mint százez-
ren látták. A Facebookon jól látszott, ho-
gyan ugrott meg a látogatók száma, és 
az ottani poszt is rávezetett a honlapra.

 
mutatkozik meg, hogy tavalyhoz képest 

-
színek száma, beszélnek róla, ott voltak 
sokan, sok rácsodálkozó visszajelzést 
kaptunk olyanoktól, akik eddig nem tud-
tak rólunk. Ezt igazi sikernek élem meg.

 

 

Remélem, hogy ez a szám még növeked- 
ni fog, ha minden évben – hagyomány-

ház Napját. 

Minden olyan szervezet számára járható 
a kommunikáció ezen útja, akik a közös-
ség erejét és az önkéntességet tudják 


